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PROTOKÓŁ NR III/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 27 czerwca 2024 roku. 

 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 1000  

 

Transmisja z obrad III sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 1:56 - 3:28) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz otworzył III w obecnej kadencji 

sesję Rady Miejskiej w Łobzie. Następnie poinformował, że zgodnie z obowiązkiem 

ustawowym, obrady sesji są transmitowane oraz nagrywane. Podkreślił, że podczas sesji, 

obowiązuje zasada przestrzegania ochrony danych osobowych, zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa. 

Przewodniczący Rady przywitał przybyłych Radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitał 

Burmistrza Łobza Piotra Ćwikłę, Zastępcę Burmistrza Tomasza Sobolewskiego, Skarbnik 

Gminy Olgę Radziwanowską, Sekretarz Gminy Magdalenę Chmurę, Sołtysów i kierowników 

wydziałów Urzędu Miejskiego w Łobzie oraz mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą śledzić 

online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie 

www.bip.lobez.pl 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad poprosił radnych o potwierdzenie obecności 

poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.  

Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 15 radnych. Przewodniczący Rady 

stwierdził kworum umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 3:29 - 7:25) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku obrad?  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 

projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Łobzie dotyczących upoważnień 

dyrektorów oraz o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

VII/51/2015 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zasad i trybu 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych. 

Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Łobzie 

dotyczących upoważnień dyrektorów oraz o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2015 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2015 r. 

w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy studni 

wierconych. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie uwzględniła 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad III sesji Rady Miejskiej w Łobzie projektu uchwały 

w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Łobzie dotyczących upoważnień dyrektorów oraz 

http://www.bip.lobez.pl/
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o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2015 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej 

na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby niniejszy projekt uchwały Rada rozpatrzyła jako pkt 

23. Kolejne punkty porządku obrad ulegną renumeracji.  

Wobec powyższego poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z uwzględnionym wnioskiem 

formalnym.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie obradować będzie zgodnie z 

porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu wraz z uwzględnionym wnioskiem formalnym.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Raport o stanie Gminy Łobez za rok 2023;  

6. Przeprowadzenie debaty nad Raportem o stanie Gminy Łobez za rok 2023; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza wotum 

zaufania; 

8. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Łobez i sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Łobez za rok 2023 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Łobez za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łobez 

za rok 2023;  

10. Zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza 

absolutoriom z tytułu wykonania budżetu Gminy Łobez za rok 2023 oraz zapoznanie   

z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie i z opinią stałych komisji Rady 

Miejskiej w Łobzie wobec wniosku Komisji Rewizyjnej;  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2023; 

12. Sprawozdanie Burmistrza Łobza oraz kierowników jednostek podległych gminie dotyczące 

wysokości i rodzaju ulg udzielonych w trybie uchwały nr XLIII/412/14 Rady Miejskiej w 

Łobzie z dnia 28.05.2014 r. 

13. Rozpatrzenie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2024 – 2037; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych; 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2015 Rady Miejskiej 

w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej 

na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych; (wycofany z porządku obrad sesji) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXI/210/2020 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 3 grudnia 2020 r. w sprawie Regulaminu przyznawania 

dotacji celowej na budowę zbiornika bezodpływowego na terenie Gminy Łobez; 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości 
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stanowiącej część działki nr 120/14 położonej w obrębie 1 miasta Łobez przy ul. 

Niepodległości; 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie desygnowania radnych do pracy w Komisji 

Przetargowej; 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej; 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie desygnowania radnego do pracy w Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 

w Łobzie; 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Łobzie 

dotyczących upoważnień dyrektorów 

24. Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej w Łobzie na II półrocze 2024 r.; 

25. Zatwierdzenie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie na II półrocze 

2024 r.; 

26. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

27. Komunikaty i informacje; 

28. Informacje Przewodniczącego Rady; 

29. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji;  

(nagranie: 7:26 - 8:13) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że do przyjęcia przez Radę jest 

Protokół Nr II z sesji, która odbyła się 22 maja 2024 r. (sesja zwyczajna) Protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed 

dzisiejszymi obradami.  

 

Do wymienionego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń ani poprawek. W związku z tym 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół z 

poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 8:14 – 8:34) 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

 

Ad. 5 Raport o stanie Gminy Łobez za rok 2023; 

(nagranie: 8:35 – 27:43) 
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Raport o stanie Gminy Łobez radni otrzymali na piśmie - stanowi on załącznik do protokołu. 

Raport o stanie Gminy Łobez został zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl oraz wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że Burmistrz Łobza wywiązał się z 

obowiązku i przedłożył Radzie Miejskiej raport w ustawowym terminie do dnia 31 maja br. 

Następnie poprosił p. Burmistrza o dokonanie prezentacji Raportu; 

 

Prezentacji i omówienia Raportu dokonał Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Burmistrzowi Łobza za prezentację i omówienie Raportu. 

 

Ad. 6.  Debata nad Raportem o stanie Gminy Łobez za rok 2023; 

(nagranie: 27:44 – 1:47:06) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył debatę nad Raportem o stanie Gminy Łobez 

za rok 2023. Dodał, że udział w debacie nad raportem o stanie gminy, mogli wziąć także 

mieszkańcy. Ponieważ nikt z mieszkańców nie wyraził takiej inicjatywy, w debacie udział 

wezmą tylko obecni radni. 

 

Pytanie w debacie zadali: Radny Mariusz Wijatyk; Radny Antoni Kużel; Radny Marek Rokosz; 

Radny Adam Hlib; Radna Wiesława Romejko; Radny Antoni Kużel; Radny Jarosław Sowiński; 

Odpowiedzi udzielili; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i 

Zdrowia Anna Kacprzak’ Kierownik Wydziału Sportu i Turystyki; Główny Specjalista ds. 

kontaktu z przedsiębiorcami Janusz Skrobiński; Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i 

Rozwoju Lokalnego Arkadiusz Kogut; Głos w dyskusji zabrał Wiceprzewodniczący Rady Mariusz 

Szpryngacz; Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz; 

 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował radnym za udział w dyskusji i zamknął debatę nad 

Raportem o stanie Gminy Łobez za rok 2023.  

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza wotum 

zaufania. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

(czas nagrania: 1:47:07 – 1:48:26) 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwałę w sprawie wotum zaufania rada 

podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy – art. 28aa ust.9 

ustawy o samorządzie gminnym.  

Przewodniczący Rady poddał projekt wymienionej uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania udzieliła Burmistrzowi Łobza wotum zaufania.  

 

UCHWAŁA NR III/18/2024 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza wotum zaufania; stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

- Przerwa 15 minut- 
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Po przerwie Przewodniczący Rady stwierdził kworum i wznowił obrady III sesji Rady Miejskiej 

w Łobzie 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Łobez i sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Łobez za rok 2023 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego; 

 

(czas nagrania: 1:49:50 - 1:08:35) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz oznajmił, że sprawozdanie finansowe  

i sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2023 radni otrzymali na piśmie – załącznik do 

protokołu. Były one omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Następnie poprosił p. Skarbnik o omówienie przebiegu wykonania budżetu za rok 2023. 

Skarbnik Gminy p. Olga Radziwanowska – dokonała wprowadzenia do sprawozdań i omówiła 

przebieg wykonania budżetu za rok 2023.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz – otworzył dyskusję nad sprawozdaniami. 

Pytanie w dyskusji zadali: Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy 

Olga Radziwanowska; Radny Antoni Kużel. Odpowiedzi udzielili; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła. 

 

Skarbnik Gminy p. Olga Radziwanowska przedstawiła Uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii wobec niniejszego 

sprawozdania. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Następnie wysłuchano opinii komisji stałych wobec powyższych sprawozdań. Opinia stanowi 

załącznik do protokołu. Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław 

Grekowicz.  

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Łobez za rok 2022 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łobez za 

rok 2023;  

(czas nagrania: 1:08:36 - 2:09:41) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 2. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie  

w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Łobez za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łobez za rok 

2023;  

 

 

UCHWAŁA NR III/19/2024 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Łobez za rok 2023 wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łobez za rok 2023, stanowi załącznik do 

protokołu 
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Ad. 10 Zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Łobza absolutoriom z tytułu wykonania budżetu Gminy Łobez za rok 2023 oraz zapoznanie   

z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie i z opinią stałych komisji Rady 

Miejskiej w Łobzie wobec wniosku Komisji Rewizyjnej;  

Wniosek Komisji Rewizyjnej oraz Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie opinii wobec wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobzie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2023 radni otrzymali na piśmie. – załącznik do protokołu. Były one przedmiotem 

obrad komisji stałych Rady Miejskiej.  

(czas nagrania: 2:09:42 - 2:33:49) 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Danuta Galczak przedstawiła wniosek Komisji Rewizyjnej 

z dnia 24 maja 2024 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. Następnie odczytała Uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobzie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2023 – załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję nad wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec wniosku Komisji Rewizyjnej – załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2023; 

(czas nagrania: 2:33:50 - 2:44:02) 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 28a ust.2 ustawy o samorządzie gminnym 

uchwałę w sprawie absolutorium Rada podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu rady gminy – W naszym przypadku jest to liczba 8. 

Rozstrzygnięcie sprawy absolutorium może nastąpić tylko na dwa sposoby: poprzez udzielenie 

absolutorium lub nieudzielanie absolutorium. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że głosowaniu podlega wniosek 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Łobza za rok 2023. 

Jeżeli wniosek uzyska bezwzględną większości głosów „za”, tj. co najmniej 8, oznacza to, że 

absolutorium zostało udzielone. 

Natomiast jeżeli „przeciw” wnioskowi głosować będzie bezwzględna większość, tj. co najmniej 

8, oznacza to, że absolutorium nie zostało udzielone. 

Wynik głosowania znajdzie odzwierciedlenie w uchwale Rady w sprawie absolutorium. 

W innym przypadku sprawa absolutorium pozostanie nierozstrzygnięta. 

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Łobza za rok 2023. Zapytał, Kto z Państwa Radnych jest za udzieleniem Burmistrzowi Łobza 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie  

w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2023; 

UCHWAŁA NR III/20/2024 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łobza absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 

2023; stanowi załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz złożył Burmistrzowi Łobza gratulacje z tytułu 

otrzymania absolutorium. Na sali rozległy się brawa. Bukiety kwiatów otrzymali: Burmistrz 

Łobza z rąk Radnej Leokadii Włodarz oraz p. Skarbnik Olga Radziwanowska z rąk 

Przewodniczącego Rady. 

Głos zabrała Radna Powiatu Łobeskiego Krystyna Bogucka. Pogratulowała p. Burmistrzowi 

absolutorium. Szczególne słowa podziękowania skierowała do p. Skarbnik, po czym wręczyła 

jej kwiaty.   

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła podziękował Radnym za udzielenie absolutorium. Szczególne 

podziękowania skierował do naszych mieszkańców, do swojej małżonki i najbliższej rodziny. 

Dziękując p. Skarbnik Oldze Radziwanowskiej, wręczył jej bukiet kwiatów. Następnie słowa 

podziękowania skierował do Zastępcy Burmistrza Tomasza Sobolewskiego, Radcy Prawnego 

Bogdana Skólmowskiego, Sekretarz Gminy Magdaleny Chmury, kierowników wydziałów, 

pracowników urzędu, dyrektorów i pracowników jednostek organizacyjnych naszej gminy.  

 

Ad. 12 Sprawozdanie Burmistrza Łobza oraz kierowników jednostek podległych gminie 

dotyczące wysokości i rodzaju ulg udzielonych w trybie uchwały nr XLIII/412/14 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28.05.2014 r. 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Było 

ono omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. 

(czas nagrania: 2:44:03 – 2:44:30) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 

rok. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Był 

on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 2:44:31– 3:11:59) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Radna Wiesława Romejko zgłosiła wniosek formalny, aby środki finansowe w kwocie 90.000 zł 

na zwiększenie wydatków w rozdziale 92105 na realizację imprezy pn. Dni Łobza przeznaczyć 

na rzecz oświetlenia tj. rozdział 90015 budżetu gminy. Wniosek Radnej Romejko poparł radny 

Mariusz Wijatyk. 

Radna Wiesława Romejko zgłosiła drugi wniosek formalny, aby środki w wysokości 20.000 zł 

pozostawić w rozdziale 85454 na zagospodarowanie czasu wolnego.  

W dyskusji nad wnioskami głos zabrali: Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Radny Marek Rokosz, 

Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Anna Kacprzak, Przewodniczący Komisji 

Budżetowej Wiesław Grekowicz, Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska. 
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Więcej głosów nie zabrano.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał pod głosowanie pierwszy wniosek formalny  

zgłoszony przez Radną Wiesławę Romejko, aby środki finansowe w kwocie 90.000 zł na 

zwiększenie wydatków w rozdziale 92105 na realizację imprezy pn. Dni Łobza przeznaczyć na 

rzecz oświetlenia tj. rozdział 90015 budżetu gminy. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 4, PRZECIW:9, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 2;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania nie uwzględniła wniosku formalnego radnej Wiesławy Romejko. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał pod głosowanie drugi wniosek formalny  

zgłoszony przez Radną Wiesławę Romejko o pozostawienie kwoty 20.000 zł w rozdziale 85454 

na zagospodarowanie czasu wolnego.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania nie uwzględniła drugiego wniosku formalnego radnej Wiesławy Romejko. 

Więcej pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką p. 

Burmistrza pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2024 

 

UCHWAŁA NR III/21/2024 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2024 - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2024 – 2037; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:12:00 - 3:14:34) 



9 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - zamknął dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 2; Obecny Niegłosujący: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez 

na lata 2024 – 2037; 

UCHWAŁA NR III/22/2024 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2024 – 2037; - 

stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:14:35 - 3:18:47) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Radny Marek Rokosz 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - zamknął dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych; 

UCHWAŁA NR III/23/2024 

w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych; - stanowi załącznik do protokołu 



10 

 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2015 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie został wycofany z porządku obrad III sesji Rady 

Miejskiej w Łobzie. 

Ad. 17 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXI/210/2020 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 3 grudnia 2020 r. w sprawie Regulaminu przyznawania dotacji 

celowej na budowę zbiornika bezodpływowego na terenie Gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:18:48 - 3:21:49) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję.  

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska zgłosiła autopoprawkę 

Burmistrza do niniejszego projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - zamknął dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXXI/210/2020 Rady Miejskiej w Łobzie 

z dnia 3 grudnia 2020 r. w sprawie Regulaminu przyznawania dotacji celowej na budowę 

zbiornika bezodpływowego na terenie Gminy Łobez; 

UCHWAŁA NR III/24/2024 

zmieniająca uchwałę Nr XXXI/210/2020 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 3 grudnia 2020 r. 

w sprawie Regulaminu przyznawania dotacji celowej na budowę zbiornika 

bezodpływowego na terenie Gminy Łobez; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 18 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej część działki nr 120/14 położonej w obrębie 1 miasta Łobez przy ul. 

Niepodległości; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:21:50 - 3:23:41) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - zamknął dyskusję.  
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Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości stanowiącej część działki 

nr 120/14 położonej w obrębie 1 miasta Łobez przy ul. Niepodległości; 

UCHWAŁA NR III/25/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy części nieruchomości stanowiącej część działki nr 120/14 położonej 

w obrębie 1 miasta Łobez przy ul. Niepodległości; stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 19 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie desygnowania radnych do pracy 

w Komisji Przetargowej; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:23:42 - 3:28:20) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję.  

Do pracy w Komisji Przetargowej zgłoszono kandydaturę Radnego Wiesława Grekowicza; 

kandydaturę Radnego Krzysztofa Bartosa; kandydaturę Radnej Danuty Galczak i kandydaturę 

Radnej Leokadii Włodarz.  

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady zamknął listę zgłoszonych kandydatów. Następnie poddał ją pod 

głosowanie. 

  

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w wyniku głosowania 

przyjęła listę zgłoszonych kandydatów. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały wraz z uwzględniona listą kandydatów pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie desygnowania radnych do pracy w Komisji 

Przetargowej; 
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UCHWAŁA NR III/26/2024 

w sprawie desygnowania radnych do pracy w Komisji Przetargowej; - stanowi załącznik 

do protokołu 

Ad. 20 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie powołania Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:28:21 - 3:31:24) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję.  

Do pracy w Społecznej Komisji Mieszkaniowej zgłoszono kandydaturę Radnej Leokadii 

Włodarz; kandydaturę Radnego Ryszarda Bartczaka i kandydaturę Radnego Jarosława 

Sowińskiego.   

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady zamknął listę zgłoszonych kandydatów. Następnie poddał ją pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w wyniku głosowania 

przyjęła listę zgłoszonych kandydatów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały wraz z uwzględnioną listą kandydatów pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie powołania Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej; 

UCHWAŁA NR III/27/2024 

w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 21 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie desygnowania radnego do pracy 

w Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:31:25 – 3:33:55) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję. 

Do pracy w Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zgłoszono 

kandydaturę Radnej Katarzyny Tokarskiej.  

Kandydatka wyraziła zgodę na kandydowanie.  
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Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady zamknął listę zgłoszonych kandydatów. Następnie poddał ją pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w wyniku głosowania 

przyjęła listę zgłoszonych kandydatów. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały wraz z uwzględnioną listą 

kandydatów pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie desygnowania radnego do pracy 

w Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; 

UCHWAŁA NR III/28/2024 

w sprawie desygnowania radnego do pracy w Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 22 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 

w Łobzie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:33:56 - 3:35:54) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję. 

Sekretarz Gminy Magdalena Chmura zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego projektu 

uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - zamknął dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów do Rady 

Osiedla w Łobzie; 
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UCHWAŁA NR III/29/2024 

w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla w Łobzie; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 23 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w 

Łobzie dotyczących upoważnień dyrektorów 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:35:55 - 3:37:16) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - zamknął dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w 

Łobzie dotyczących upoważnień dyrektorów 

UCHWAŁA NR III/30/2024 

w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Łobzie dotyczących upoważnień 

dyrektorów; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 24 Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej w Łobzie na II półrocze 2024 r. 

Projekt planu pracy Rady radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był on omawiany 

na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:37:17 - 3:38:36) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt planu pracy Rady. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania uchwaliła jednogłośnie plan pracy Rady Miejskiej  

w Łobzie na II półrocze 2024 roku. - załącznik do protokołu. 
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Ad. 25 Zatwierdzenie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie na II półrocze 

2024 r. 

Projekty planów pracy radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Były one omawiane 

na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(czas nagrania: 3:38:37- 3:40:49) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - otworzył dyskusję. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Danuta Galczak zgłosiła poprawkę do planu pracy Komisji 

Rewizyjnej.  

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz - zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekty planów pracy komisji stałych. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w 

wyniku głosowania zatwierdziła jednogłośnie plany pracy komisji stałych Rady Miejskiej w 

Łobzie na II półrocze 2024 roku. - załącznik do protokołu. 

 

Ad. 26 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 3:40:50 – 3:18:30) 

Interpelację złożyli: Radny Adam Hlib i Radna Danuta Galczak.  

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodniczący Rady zamknął pkt 26.  

 

Ad. 27 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 3:18:31 – 3:46:35) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz poinformował o utworzeniu klubu 

Radnych Rady Miejskiej w Łobzie „Przyjaźń i Współpraca”. Następnie oznajmił, że kolejna 

sesja Rady Miejskiej w Łobzie odbędzie się 29 sierpnia br. natomiast wspólne posiedzenie 

komisji stałych 27 sierpnia br. W miesiącu lipcu, jeżeli będzie taka konieczność to zostanie 

zwołana nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Łobzie. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodniczący Rady zamknął pkt 27.  

 

Ad. 28 Informacje Przewodniczącego Rady. 

(nagranie: 3:46:36 – 3:51:21) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz poinformował o spotkaniach  

i wydarzeniach, w których wziął udział w okresie międzysesyjnym.  
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Ad. 29 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 3:53:12 – 3:53:34) 

Przed zamknięciem obrad głos zabrali:  

Radna Wiesława Romejko zaprosiła mieszkańców na piknik, który odbędzie się przy ul. 

Węgorzyńskiej 6 lipca br. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła zaprosił mieszkańców 29 czerwca br. na piknik nad Regą oraz na 

festyn rodzinny do Świętoborca.  

Kierownik Wydziału Sportu i Turystki Zdzisław Urbański odniósł się do interpelacji radnego 

Adama Hliba w sprawie Regulaminu korzystania ze stadionu sportowego.    

Więcej głosów nie zabrano. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz życząc mieszkańcom udanych i bezpiecznych 

wakacji stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała porządek obrad. W związku z tym 

zamknął III sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 14:12  

      

(Płyta CD z nagraniem wraz z konwersją zapisu audio na tekst III sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

    

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczył: 

 

                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Henryk Stankiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 


